

聖堂報告

四旬期第三主日

08/03/2026

1. 香港教區定本主日各台公開彌撒舉行第二次募捐，以資助「香港天主教教友總會」各項福傳活動及培育計劃。請各位教友慷慨捐獻。
2. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」，歡迎本堂長者一起參與。下次聚會時間及地點如下...
日期：3月11日（本星期三） **時間：**下午 2:30 至 4:00
地點：聖堂一樓雅聚軒 **報名：**聖堂辦事處
3. 聖堂現正進行新春「利是」捐贈，藉此傳遞彼此扶持、愛主愛人信息；教友可以將部份「利是」捐獻，投入聖堂於 2 月 17 日至 3 月 8 日（最後今天）設置「利是捐贈收集箱」；「利是」將會捐贈給有需要弟兄姊妹。
4. 為幫助教友在四旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖架救贖了世界。本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（13/3, 20/3, 27/3），於晚上 7:15 分舉行「拜苦路」，歡迎大家一起參與。（請注意：時間為晚上 7:15 分）
5. 為增進教友靈修生活的成長，聖依納爵小堂將舉辦「靈修生活的傳承與分享聚會」。詳情如下：

日期：3月15日（星期日）

時間：下午二時半至四時半

主題：古今交融——「希望的傳承者」

語言：廣東話

講者：呂煥卿修女（沙爾德聖保祿女修會）

歡迎各位弟兄姊妹參與，幫助靈修生活的成長

6. 為表達各位弟兄姊妹對已離世亡者的思念及懇求天主憐憫，讓亡者早日獲享永恆安息。本堂將在每季第三個月，舉行「懷念亡者追思感恩祭」，有關安排如下：

本季舉行

日期：3月20日（星期五）

時間：（因應朝拜苦路）是次時間為晚上 8:15

地點：聖依納爵小堂

歡迎有意為追思亡者的弟兄姊妹出席。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Third Sunday of Lent
8th March 2026

1. Please be informed that a second collection will be taken at all public masses today. This collection is dedicated to supporting the various apostolates and formation programs organized by the Hong Kong Central Council of Catholic Laity. We encourage everyone to show their generous support, as your contributions will help sustain and expand these important programs. Thank you for your kindness and commitment to our shared mission!
2. The coming meeting of the St. Ignatius Chapel Senior Group is scheduled for Wednesday, March 11, from 2:30 PM to 4:00 PM in the Faber Room on the first floor of the Chapel. All elders of our Chapel are warmly invited to join us!
3. Starting from February 17, the chapel has been running a "Red Packet" donation drive to promote messages of mutual support and love for God and one another. Parishioners are encouraged to contribute a portion of their red packets by placing them in the "Red Packet Donation Collection Box" located in the chapel. Today is the final day to make your donation. The collected red packets will be given to those in need within our community. Thank you for your generosity!
4. During the Lenten period, our chapel will host "Stations of the Cross" in Chinese every Friday at 7:15 PM, specifically on March 13, March 20, and March 27. This reflection is an opportunity for parishioners to meditate on Jesus' suffering and consider how Christ redeemed the world through the Holy Cross. We invite everyone to join us for this meaningful experience.
5. In honor of our beloved brothers and sisters who have passed away, our chapel will hold a "Memorial and Thanksgiving Mass" during the third month of each quarter. The upcoming mass is scheduled for March 20, 2026 (Friday), at 8:15 PM, depending on the conclusion of the "Stations of the Cross." It will take place at St. Ignatius Chapel. All are welcome to join us in remembering and honoring the deceased.

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!